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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2024-11-10           
 
Plats: Klubblokalen. 
 
Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Per Funke, Bengt Sjödahl, Sven-Rune Wiker,  
                       Ulf Bäcker, Agneta Eriksson, Conny Fridlund 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

• Dom delarna som skolan vill ha för naturstigen är färdig för hämtning. 

• Skyddsnätet vid 5ans tee är åtgärdat.  

• Åtelkamerorna är nertagna och Bengt fick i uppdrag att utvärdera eventuella 
bilder. 

• Sven-Rune tar kontakt med Skidklubben Arne Nilsson samt ryttaren Krister 
Johansson för ett möte de närmaste veckorna gällande närvaron på vårt 
arrende. 

• El till containern samt eventuella ställ platser färdigställs till våren. 

• Underlag för vatten och el-anläggningar vid Svanskogens Golf sammanställs av 
Ulf till nästa möte.. 

• Till årsfesten är 45 anmälda och Ulf beställer mat. Kom även överens om att 
ses kl17.00 för att duka fram och förbereda festen. 

• Samtliga priser är klara till årsfesten. 
 
§ 4 Ekonomi 

Ekonomin ser mycket god ut och vi ligger bra till mot budget. 
Styrelsen beslöt att sänka greenfee avgiften resten av året till 150kr 

 
 
§ 5 Rapporter  

• Ulf var på ett uppsamlingsmöte gällande de tilldelade feriearbetarna i 
Grängesberg med omnejd. 
Det allmänna omdömet var att dom flesta sitter klistrade vid mobil telefonen 
och är väldigt asociala. 
Ulf kom med förslag på mötet att dela upp de olika uppgifterna i fack: Affär, 
Bensinmack, Golfklubb etc.. 
Förslaget mottogs och skulle funderas på vid kommunen. 
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§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 7st Nära bollträff 1st Halkat på banan samt 1st 
ryggont på grund av ett tungt lyft. 

Olyckor 0st. 
 
 

§ 7 Inkomna skrivelser  
En skrivelse har inlämnats av en medlem som tycker att vi ska ha en genomgång 
av golfetik på banan.  
Inte prata vid utslag eller lämna green vid färdig puttning och påbörja promenad 
till nästa tee när medspelare fortfarande håller på och puttar 

  
§8 Övriga frågor 
 

• Svanskogens Facebook sida skall bara användas till information och 
uppmuntrande till våra medlemmar inte kärleksförklaringar. 

Karin Berg hade ett antal synpunkter för styrelsen: 

• Avsluta tävlingar i Augusti på grund av att vissa deltagare jobbar och kan inte 
spela under september med en tidigare starttid. 
Styrelsen beslöt att behålla nuvarande koncept då ett för tidigt avslutande av 
tävlings verksamheten påverkar ekonomin. Det gäller minst 5 spel tillfällen per 
grupp. 

• Golfresor till ny destination 
Frågan har varit uppe tidigare och det planeras på en resa till Spanien 
Förfrågan kommer att ske på årsfesten. 

• Barn och Ungdoms kurser kommer att bli en sak för nya styrelsen att ta hand 
om. 

• Förslag på att styrelsemedlemmar ringer runt och försöker få folk till dom olika 
arbetsuppgifterna. 
Styrelsen höll med och skulle prova på detta koncept. 

Övrigt: 

• Styrelsen beslöt att dom tävlings ansvariga sköter inrapporteringen gällande 
resultaten till Bengt för inläggning på hemsidan. 
Conny utbildar/hjälper till när det blir problem. 

• Resan till Breviken är fullbokad 

• Styrelsen beslöt att skicka julkort till våra sponsorer. Conny tar fram ett 
förslag. 
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§ 9 Valberednings arbetet har påbörjats. 
 
 
§ 10 Nästa möte 
 Nästa möte är den 12 januari 2025, kl. 14.00. 

Plats: Svanskogens klubblokal om möjligt 
 
§ 11 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
       

Bengt Sjödahl   Ulf Bäcker 
 Sekreterare   Mötes Ordförande 


